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Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

lnterpetacia

Do : Burmistrz Miasta Sanoka

Dotyczy : Przeniesienia siedziby Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

Sza now ny Pa n i e Bu rm istrzu
Podczas ostatniej sesji Rady Miasta w dniu 28 lutego 2019 poruszony zostattemat przeniesienia

siedziby Miejskiego Óśrodka Pomocy Społecznej. Z informacji, którą przekazali Panowie

Burmistrzowie wraz z Naczelnikiem Wydziału wynika, ze zmieniona została koncepcja, która była

przedstawiana w roku ubiegłym. Z informacji podawanej do publicznej wiadomoŚci wynikało, że

niewielkim kosztem (podawana była kwota około 50 tyś złotych) i drobnymi pracami

dostosowawczymi MOPS może być przeniesiony do budynku, które miasto pozyskało po byłym

areszcie śledczym w Sanoku. Z wypowiedzi wynikało wyraźnie, że budynek jest po generalnym

remoncie i w zasadzie jest gotowy do przyjecia pracowników i petentów MOPS-u.

Z wypowiedzi panów Burmistrzów wynika, że pojawiły się nowe okolicznoŚci, m.in. finansowe

(70 tyś projekt plus prace adaptacyjne około 1 mln złotych). Dodtakowo padła informacja, Że

ewentualne prace muszą być konsultowane z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków,

W zwiazku z powyższym chciałbym zapytać:

Czy pozyskana nieruchomość przez miasto Sanok po byłym areszcie Śledczym jest

wpisana no listę zabytków Wojewodzkiego Konserwatora Zabytkow ?

Jeżeli tak, to od kiedy?
lakie proce adaptacyjne miałyby być wykonane w romach dostosowania nieruchomoŚci

na potrzeby Mops w Sanoku, ktore zawiera projekt o którym wspominano na sesji?

Jekie inne lokalizacje sq brane pod uwagę w ramoch przeniesienia MPOS-u i jakie

szacunkowe koszty adaptacji sq przewidywane w ewentualnej nowej lokalizacji ?

W jakim terminie przewidywana jest zmiana lokalizacji MPOS,u ?
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